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RE nadenken over bao

Dank]
Inderdaad goed om bij volgende btcb te bespreken met angelique en daaraan voorafgaand in ev po met angelique daar kwam

het vandaan
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Onderwerp RE nadenken over bao

CC

In het afgelopen BAO waren drie groepen aanwezig
1 De bestuurlijke partners zoals genoemd in het BAO besluit burgemeester Venlo als vertegenwoordiger van het

veiligheidsberaad dus de vclub van voorzitters van de veiligheidsregio s wethouder Groningen als vertegenwoordiger
van de VNG en 2 dPG s als vertegenwoordiger van GGD GHOR

2 Diverse andere ministeries

3 Vertegenwoordigers van de zorgsector IMHG en LHV namens de huisartsen LNAZ NFU namens de acedemische

ziekenhuizen en namens de ziekenhuizen

De le groep zien we weer op 12 februari bij de tijdens een bijeenkomst van de voorzitters van de veiligheidsregio inclusief een

bezoek aan het Calhos waar van 10 tot en met lunch zoiezo een presentatie van de OMT BAO strcutur op de ganda stond en

waar het RIVM zal zorgen voor voorlichting over het coronavirus

De 2e groep hoeft bij een volgend BAO niet uitgenodigd te worden omdat er een interdepartementaal overlegstructuur in het

leven is geroepen

De 3s groep zou apart bij elkaar geroepen kunnen worden Paul Huijts had daar bij griep goede ervaringen mee Er spelen ook

een aantal zaken in de voorbereiding voordeze groep

Persoonlijke beschermingsmiddelen
Isolatie capaciteit bedden personeel samenloop met griep
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Dit overleg zou georganiseerd kunnen worden door CZ vanuit PG kan verbindingsman zijn

Di^oi^loiog doen misschien iets om tijdens OTCB of BTCB te bespreken
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